
Notat om møde angående Seniorblad: 
 

1. April 2022 holdt Bjarne og jeg et møde med JS-Media (Patrick) via Skype. 

Det var et rigtigt godt møde, det er et firma som har en meget stor erfaring de laver rigtig mange 
Seniorblad for mange kommuner. 
 
Udgangspunktet er, at det er gratis, det er annoncerne - som er lokale for Ishøj - som betaler for bladet. 
De finder dem der kan og vil annoncere, men vi får dem til godkendelse, hvis der er nogle vi ikke ønsker skal 
være med. 
Dog kan man tilvælge nogle ting, som har en brugerbetaling- det er hvis vi skal have over 1500 eksemplarer 
og der også er mange sider. 
 
Der kan også vælges bevægelse i billedet m.v. 
Bladet kan lægges på hjemmeside, Face-Book og Integram. 
 
Vi gav udtryk for at vi mener at bladet skal være på 8/10 sider. 
Det er med farver og vi får stillet en fotograf til rådighed i 4 timer, de billeder der bliver taget, har vi fuld 
rådighed over. 
 
De laver teksterne. 
 
Hvis vi tager beslutning i dag, kan vi når at få et blad ud i sept./okt. 2022. 
 
Han foreslog at vi fik et blad hvert 2. År. 
 
Det vil være godt - det er der kommuner der har gjort, at der sendes et særligt blad ud i efteråret 2025 - 
hvor der skal foretages valg til Seniorrådet, ikke mindst for at hæve valgprocenten og interessen for 
Seniorrådsvalget. 
 
Birgit Nielsen 
 

Med venlig hilsen 
 
Birgit Nielsen 


